

## Styremøte 24.08.22

**Til stede fra styret:** Cato Brekke, Bjørn Gjerstad, Johan Forsberg, Bente Strandos, Andre Kjennerud, Per Fredrik Simensen, Eva Helene Hansen, Øyvind Wulfsberg og Linda Iren Sørvig.



**Fravær:** Knut Ole Avdal og Henrik Thomassen

Sak			Ansvar
1	Gjennomgang referat	Godkjent	LIS
2	Admin		
3	Økonomi	<p>Vi har ting under kontroll. Vi er på plussiden av vedtatt budsjett på årsmøte.</p> <p>Vi må oppjustere prisen på haglekytingen grunnet økt innkjøpspriser på både duer og skudd. Øyvind sjekker innkjøpspris.</p> <p>Hpk må ha et premium abonnement på SSI.</p> <p>Hpk har fått innvilget søknaden ang Ung-Hpk fra sparebank stiftelsen DNB.</p> <p>Hpk søker spiremidler + andre relevante tilskuddsordninger.</p> <p>Hpk oppgraderer til inrx::Live.</p>	EHH LIS ØW
	Undergrupper	<p>Dyno Torp kom med en oppdatering vedrørende Nordisk Mesterskap PCC 223</p> <p>Rekrutt</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Det tas kontakt med Tron-Erik Tomtum ang tirsdagstrening. Øyvind og Linda kan stille som skyteledere.</li><li>- Sender forslag om skyteledermøte 7.sept.</li><li>- Vi beholder prisen på 100 kr for våpen og skudd, dersom de har egne våpen og skudd er prisen 50 kr.</li></ul>	BS

Postadresse  
Postboks 269  
3301 Hokksund

Hokksund Pistolklubb  
post@hokksundpistolklubb.no  
Orgnr: 988 259 551

Besøksadresse  
Rakkestadseterveien 190  
3330 Skotselv

		<p>Felt Minner om feltstevne 4 sept.</p> <p>Ung-Hpk Sommerskolen var en suksess. En uke fordelt på 3 + 2 dager. Mellom 10 – 20 ungdomsskoleelever hver dag. Vi avsluttet uken med besøk av Ordfører og ble lovet midler til å gjennomføre sommerskolen 2023. Det var et samarbeid med Eker skytterlag de siste 2 dagene. Ung-Hpk undersøker muligheten for vinterferie skole.</p>	
4	<b>Aktivitet</b>	<p>Vestfossen Marken. Kim-Inge Haugen har ansvaret.</p> <p>Bente er i gang med å innhente politiattester på de nye i styret samt nye skyteledere, Ung-Hpk og rekrutt.</p> <p>Audun Solberg – Cato og Bjørn avtaler et møte for å kartlegge Westernaktiviteten.</p> <p>Hagle og 25m-banen. 15.sept og 30.mars. Kl. 15 – 18. NjffB v/LIS</p> <p>25m-banen. Kl. 8 - 15. Uke 40. Politiet LIS</p> <p>25m-banen på dagtid. 9.sept. Dag Torleif.</p>	KIH BS CB BG LIS DTAS
5	<b>Dugnad, vedlikehold og anlegg</b>	<p>Søknaden om godkjenning av banen er nå inne hos NVE.</p> <p>Månen – Det gjenstår en uke med gravemaskin.</p> <p>Haglebrakkka – Oppmann bør man få en oversikt over lyd og innvendig kledning osv.</p> <p>Linda tar kontakt med Roger Hansen ang lyd.</p>	KOA JF LIS
6	<b>Innkjøp og investering</b>	2 telt med full Hpk-logo.	ØW
7	<b>Sam.arb. utvalget</b>	Det er ikke satt dato for neste møte.	Alle
8	<b>Sosialt</b>	Vi bør organisere en fellesaktivitet.	Alle
9	<b>EVT</b>	<p>Deltagrupper skal holde førstehjelpskurs. BG tar kontakt og kommer med forslag til dato.</p> <p>Andre – er på bommen.</p>	LIS CB AK BG

	<p>Vi trenger lys ved bommen. Gjerstad.</p> <p>SOME - ansvarlig sysler med tanken om visitkort.</p> <p>Hpk har nå nett på huset, men vi trenger også nett i resten av anlegget. Inspektør Gadget er på saken</p> <p>Klubbhelg i regi av NSF – Fra styret reiser Linda, Bente og muligens Eva. Sendes mail til oppmenn også.</p> <p>Skytestøtten som er montert på standplass 11 – fungerer veldig bra. Ung-Hpk har hatt stort utbytte av denne. ØW kan fikse flere.</p>	PFS Mr. IG
--	---	---------------